

Jack Daniel's Gentleman Jack

0,7l



Egy igazi gentlemannek a legjobb whisky jár! A Jack Daniel's prémium változata, a mély aranyárga Gentleman Jack lenyűgözően összetett ízvilágával tesz mély benyomást a minőségi párlatok rajongóira. A hordóba kerülés előtt a párlat a Lincoln megyei eljárás jegyében kétszer is aktívszenes szűrésen esik át, ami esszenciálisan simává és lággyá teszi zamatát. Illatában a karamell és a fűszeres aromák egyensúlya kelti fel figyelmünket, majd a kiégetett tölgyfa és az ánizs összhangja simogatja orrunkat.

A real gentleman has the best whiskey! A premium version of Jack Daniel's, the deep golden yellow Gentleman Jack impresses fans of quality spirits with its impressively complex taste. Before entering the barrel, the distillate undergoes a charcoal filtration twice in the spirit of the Lincoln County process, which makes its flavor essentially smooth and soft. The balance of caramel and spicy aromas in our scent catches our attention, then the harmony of burnt oak and anise caresses our noses.

Ein echter Gentleman bekommt den besten Whisky! Als Premium-Version von Jack Daniel's überzeugt der tiefgoldgelbe Gentleman Jack Liebhaber hochwertiger Spirituosen mit seinem beeindruckend komplexen Geschmack. Vor dem Eintritt in das Fass wird das Destillat im Sinne des Lincoln County Prozesses zweimal einer Holzkohlefiltration unterzogen, wodurch sein Geschmack im Wesentlichen glatt und weich wird. Die Ausgewogenheit von Karamell und würzigen Aromen in unserem Duft zieht unsere Aufmerksamkeit auf sich, dann umschmeichelt die Harmonie von gebrannter Eiche und Anis unsere Nase.